



**Subject:** Uitnodiging en toelichting workshops 'project PGO'

Beste allemaal,

Als het goed is hebben jullie via 5.1.2e twee uitnodigingen ontvangen voor "workshops PvA project PGO". Fijn als jullie hier tijd voor willen vrijmaken; hierbij achtergrondinformatie over het hoe en waarom.

PGO staat voor Persoonlijke Gezondheids Omgeving, en heeft als doel om de burger regie te geven over zijn/haar gezondheidsgegevens. De burger kan binnen één omgeving gegevens uit meerdere medische dossiers combineren en desgewenst delen met een aangesloten zorgverlener. (meer achtergrondinformatie over PGO's: zie bijlagen)

Het RIVM-project 'ontsluiten van CIMS/Praeventis-vaccinatiegegevens naar PGO's (kortweg: project PGO)' is een onderdeel van het grotere landelijke project 'ontsluiten van vaccinatiegegevens naar PGO's' dat vanuit VWS is geïnitieerd.

Dit grotere landelijke project heeft een deadline van 30 april afgesproken voor de 1e fase: het naar PGO's ontsluiten van COVID-vaccinatiegegevens. In deze 1e fase zou het RIVM een cruciale rol spelen d.m.v. het ontsluiten van COVID vaccinatiegegevens.

Omdat we tegen 3 zaken aanliepen die het halen van de huidige planning onmogelijk maken, waaronder het bouwen van een nieuwe API en beperkte personele capaciteit, heeft de RIVM-stuurgroep registratie besloten de RIVM-kant van het project voorlopig te temporiseren.

Temporiseren houdt in dat we afzien van de planning die het landelijke project en VWS voor ogen hadden (30 april livegang) en in plaats daarvan nu de tijd nemen om met behulp van jullie expertise een gedegen plan op te stellen. Dit willen we doen d.m.v. twee korte workshops en het tussentijds uitwerken van een plan waar jullie input op nodig is. Uit dit plan moet blijken wat er ontwikkeld moet worden, hoe dat er (ongeveer) uit zou moeten komen te zien, wat er ligt wat (deels) gebruikt kan worden, hoe de in beheername ingericht kan worden, welke expertise nodig is en wanneer, en waar we de expertise kunnen vinden (intern, extern).

Dit plan zal teruggelegd worden bij de stuurgroep zodat er naar VWS en naar de landelijke projectleider gecommuniceerd kan worden welke planning voor de RIVM-kant van het project wel haalbaar is.

We weten dat de meesten van jullie erg druk zijn met andere projecten en dat het lastig is om voor een extra project tijd te vinden. Het is ook zeker niet de bedoeling om nu veel tijd van jullie te vragen of om v.w.b. prioriteit en capaciteit te concurreren met jullie huidige projecten. Het is daarentegen wel de bedoeling om straks aan de stuurgroep, aan VWS, en aan de landelijke projectleider een gedegen haalbaar plan voor te kunnen leggen. En daar hebben we jullie hulp en expertise bij nodig.

Fijn als jullie hiervoor enkele uren willen vrijmaken, en mochten jullie van mening zijn dat er mensen ontbreken in de verzendlijst wiens aanwezigheid ook nuttig of noodzakelijk zal zijn dan hoor ik dat graag!

Alvast tot ziens bij de workshop van donderdag 4 maart!

Hartelijke groeten,

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e ( 5.1.2e ) 5.1.2e, 5.1.2e  
 → 5.1.2e  
 → 5.1.2e

**RIVM Interimpool**

**Postadres Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven | [www.rivm.nl](http://www.rivm.nl)**

**M** 5.1.2e | **T** 5.1.2e | **E** 5.1.2e [@rivm.nl](mailto:5.1.2e@rivm.nl) | **Kamer** 5.1.2e

Werkdagen: 5.1.2e

**Bezoekadres:** Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven